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Technische vragen m.b.t. Memo evaluatie van de inrichting en beheer in De Wilnisse Bovenlanden 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
BBB 1 Is gedeputeerde het ermee eens dat de 

evaluatie verschillende dingen laten zien, 
beter luisteren naar betrokkenen in landelijk 
gebied alvorens het project te starten 
(voorbeeld het baggeren) 
Wij lezen veel over het aanvullend beheer 
in de startperiode, is de gedeputeerde van 
mening dat de beheersvergoeding 
maatwerk is en hoe gaan wij er nu mee om? 
Hoe gaan wij hier invulling aan geven? 
 

Hier ben ik het mee eens. Er is veel 
deskundigheid in het landelijk gebied 
waarvan het belangrijk is om die mee te 
nemen in de projecten.  
 
In de eerste jaren na de realisatie van de 
natuur is het beheer veel intensiever dan in 
de jaren erna. De eventuele vergoeding van 
de extra beheerkosten in de eerste jaren is 
vaak maatwerk waar bij de inrichting van het 
gebied afspraken over worden gemaakt.  
In de jaren erna is de reguliere, jaarlijkse 
beheervergoeding geen maatwerk maar 
liggen de vergoedingen vast, gebaseerd op 
de kostenberekeningen van BIJ12.  

    
    
    
    
    
 


